
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 20-10-2021
Tijd 19:30 - 22:05
Locatie Raadzaal
Voorzitter De heer L. Linssen

Leden commissie bestuur 
en middelen

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL:  
LS:      

R. Coolen, E. van Tilburg en J. Schreurs
G. Teeuwen, C. Wetemans 
B. Stappers, P. van Melick
D. Voermans      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging De heer Wetemans wordt vervangen door de heer 
Grabert. De heer Coolen meldt zich tijdens de 
vergadering per e-mail af. De heer Verlinden is afwezig.

Aanwezige 
portefeuillehouders

D. Schmalschläger, M. Graef, S. Backus, R. Martens en M. 
Janssen

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieleden

--

Ambtelijke ondersteuning S. van Ham, H. van Roij en G. Neelis van Neelis 
omgevingsrechtjuristen. 

Deelname derden De heer W. Cuijpers van Cuijpers consultancy bij punt 5a.

Insprekers Geen
Publieke tribune 12 personen 
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven. Mw. Schmalschläger meldt dat de heer Verlinden 
ziek is en in deze vergadering vervangen wordt door de heer Martens.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform concept vastgesteld

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 15 september 2021 
wordt conform voorliggend concept vastgesteld

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt

5 Presentatie en thema's
5.a Evaluatierapport Hoogwater door het onderzoeksbureau Cuijpers 

Consultancy
Mw. Schmalschläger trapt dit agendapunt af door te melden dat de 
verbeterpunten uit de rapportage ter harte worden genomen, en dankt 
eenieder voor de inzet tijdens de crisis.
De heer Cuijpers geeft hierna uitleg over de scope van de Quick scan. Het 
betreft allen de periode van het hoogwater in juli 2021. Overige zaken 
worden door de instanties geëvalueerd die hiervoor aan de lat staan. Het 
betreft een zogenoemde Grip 4 crisis, wat betekent dat de voorzitter van de 
veiligheidsregio verantwoordelijk is, en belast met de daadwerkelijke 
crisisbestrijding. Het is immers een gemeentegrenzen overstijgende crisis.



De burgemeester en de gemeentelijke organisatie is uitsluitend 
verantwoordelijk voor de uitvoerende zaken. In de bij de stukken gevoegde 
presentatie staan de pluspunten en de aandachtspunten.
De fractie Ronduit Open, bij monde van de heer Grabert geeft aan een 
bredere evaluatie te hebben verwacht. Op 26 oktober is echter nog een 
uitgebreide vergadering van de commissie bestuur en middelen waarbij op 
andere zaken dan de Quick scan kan worden ingegaan.
De vragen/opmerkingen van Ronduit Open zijn bij dit verslag gevoegd.   

6 Raadsvoorstellen
6.a Algemene Verordening Leudal (project vermindering regeldruk)

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om in de 
raadsvergadering van 9 november 2021 conform het raadsvoorstel te 
besluiten. Wat de commissie betreft zou dat zonder raadsberaadslagingen 
kunnen.
Een werkgroep, ook met raadsleden is in de afgelopen twee jaren bezig 
geweest met een omvangrijk project, het terugbrengen van vele regels tot 
een algemene verordening. Er zijn geen beleidswijzigingen doorgevoerd, 
daarom kon het ook in principe een intern gericht project zijn, die overigens 
wel voor de verschillende deelgebieden de expertise hebben ingewonnen 
van partijen die geraakt worden door de wijzigingen (Vb. Horeca 
Nederland).  In de bij de stukken zittende bijlagen verwijzen naar de oude 
regelingen, die omwille van de transparantie zijn toegevoegd. Het concept 
raadsbesluit is de nieuwe verordening.

6.b 2e Raadsrapportage 2021 (2e Rarap)
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel 
in de raadsvergadering van 9 november 2021 te bespreken. Mw. Teeuwen 
merkt op dat ze een amendement in de raadsvergadering gaat brengen ten 
aanzien van het te nemen besluit. 
De presentatie van de 2e Rarap geschiedt door de leden van het college, elk 
voor hun eigen portefeuille. De heer Martens neemt de honneurs van 
wethouder Verlinden waar. De presentatie is bijgevoegd bij de stukken.
Mw. Teeuwen vraagt of er bij aankoop onroerend goed (woningen/ 
bedrijfspanden) onderzoek wordt gedaan naar de kopers. De burgemeester 
antwoordt dat er bij vermoeden van witwassen onderzoek bij Bibob wordt 
gedaan. 
De heer Meewis vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de Postkoets in 
Horn.
De heer Backus antwoordt:
• De overname van de inventaris is geregeld
• Er komt een nieuw onafhankelijk bestuur voor de Stichting
• Er zijn nog gelden voor eventuele aanvullende inventaris
• Er is een zoektocht gaande naar een exploitant en een sluitende 

exploitatie.
Mw. Van Tilburg vraagt of bij groot onderhoud van accommodaties ook het 
aspect duurzaamheid wordt meegenomen. Geantwoord wordt dat dit waar 
mogelijk meegenomen wordt, er gebeurt op dit gebied ook veel door de 
verenigingen zelf.
De heer Meewis vraagt naar de tijdelijke ondersteuning voor onderwijs. 
Deze is noodzakelijk vanwege ziekte en hoge werkdruk op de 
onderwijsdossiers. Op zijn vraag of Spolt geld heeft gevraagd voor kosten 
bij het proces rondom de sluiting van de scholen wordt stellig met nee 
geantwoord. 
Mw. Teeuwen meldt dat ze een eerder aangekondigd amendement zal 
indienen over de stelposten loon- en prijsstijging. De heer Meewis meldt 
deze te ondersteunen.



De heer van Melick merkt op dat er al bedragen zijn uitgegeven, waarvoor 
achteraf instemming van de raad wordt gevraagd. Dit is naar zijn mening 
niet juist. 

6.c Vaststellen programmabegroting 2022 - 2025
De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel 
in de raadsvergadering van 2 november 2021 te bespreken.
Tijdens de vergadering worden geen verdere vragen gesteld. De schriftelijk 
gestelde vragen met de gegeven antwoorden zijn bij de stukken gevoegd.

7 Vanuit de raad doorgestuurde stukken
7.a Provinciaal Financieel verdiepingsonderzoek

Mw. Teeuwen heeft dit onderzoek op de agenda geplaatst. Ze weet dat er al 
de nodige aanbevelingen zijn opgevolgd. Ze wil het document onder de 
aandacht brengen omdat er veel verduidelijkende zaken in staan ten 
aanzien van een begroting. Gesuggereerd wordt dat dit meegenomen kan 
worden bij een inwerkprogramma voor de nieuwe periode.

7.b Collegemededeling 20jul21 over jaarrekening en -verslag 2020, 
begroting 2022 etc BsGW
Mw. Teeuwen heeft dit op de agenda geplaatst, maar wil de bespreking 
hiervan thans achterwege laten bij afwezigheid van de heer Verlinden.

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Vaststellen vergaderkalender 2022

De vergaderkalender 2022 wordt conform vastgesteld.

9 Langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender.

10 Mededelingen en Rondvraag
Mw. Teeuwen complimenteert de organisatie voor de werkzaamheden 
rondom de begroting.

11 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 22:05 uur. De volgende vergadering is gepland op woensdag 1 
december 2021.


